
Schriftelijke vraag aan het college inzake het kappen van bomen

Datum 8-12-2014

Geacht college,

De afgelopen weken zijn verschillende berichten in de media verschenen over het 
kappen van bomen in het kader van zogenaamde dunning langs de 
Rabelingstraat in buitengebied van  Silvolde. Dit lijkt niet op zich zelf te staan. Uit 
verschillende bronnen bereiken ons berichten dat langs de gemeentelijke wegen 
inmiddels zo’n  900 bomen via een kruisje zijn aangemerkt om te kappen. 

Hierover de volgende vragen:

Klopt het dat een groot aantal (genoemd wordt het aantal van circa 900 bomen)  
langs de gemeentelijke wegen op de nominatie staan om de komende 
weken/maanden te worden gekapt?

Wat is de achtergrond van dit voornemen?

Is er een extern advies ingewonnen over dit voornemen?
 - Zo ja: kunt u het schriftelijk verslag/rapport van dit advies aan de raad sturen?
-  Zo nee: is het mogelijk over dit voornemen alsnog op korte termijn een extern 
advies in te winnen bij bijvoorbeeld de bomenstichting?

Is het mogelijk de voorlichting en communicatie tot nu toe hierover naar de 
inwoners en de raad te evalueren? 

Met vriendelijke groeten

Hayo Canter Cremers 

Fractievoorzitter D66


